
Erritsø Fællesskole 
Erritsø Bygade 15, 7000 Fredericia 

Tlf. 7210 6260 
www.erritsoe.skoleintra.dk 

www.fredericia.dk 
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde 
Torsdag den 21. november 2019 – kl. 19.00-21.00 

 
Afbud: Michael K., Mogens, Louise, Jack, Allan og Gitte 

Referent: Lisa 

 

 

Referat 
 

Vi indledte mødet med at synge ” Mørk er november” 

 

1. Godkendelse af referat 

Referatet blev godkendt 

 

 

2. Sidste nyt vedr. Budget 2020  

Mandag den 25. november bliver budgettet udmøntet i økonomiudvalget. 

 

 

3. Udskoling og linjestruktur 

Martin orienterede fra SFR om linjestrukturen, som kommunen vil se på, da eleverne i 

udskolingen fra næste skoleår går ned i undervisningstid. 

Kurt gennemgik procesplanen for analysen af linjestrukturen – med som bilag. 

Kurt fortalte om livet på Bygaden og viste, hvordan eleverne fordeler sig på linjerne. 

 

 

4. Principper for kommunikation 

Kurt gennemgik gruppens forslag til principper for kommunikation. Vi havde en snak 

om ugeplaner. Principperne blev rettet til. Besluttes næste gang.  

 

 

5. Status på AULA 

Alt personale er på - 40% af forældrene er på, ikke mange elever er på Aula endnu. 

Kurt viste procesplanen for Aula, og hvor forældrene kan finde ugeplanerne. Vi ved 

endnu ikke hvordan vikarprogrammet ser ud. Nye fraværsregler fra 2020. 

 

 

6. Mikroovne mv. i klasserne/fællesrummene 

Der må ikke være elkedler i klasserne. På Bygaden kan der være ovne i klyngerne 

(under opsyn). Ingen ovne i klasserne og ingen gamle ovne.  
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7. Meddelelser 

Kurt fortalte om en voldssag fra Bygaden fra onsdag den 20.november. 

Ulla orienterede om indskrivningstallene – der er 74 elever skrevet ind til Erritsø 

Fællesskole. Der vil næste år være to klasser på Krogsager og en på Højmosen. Der 

skal flyttes elever fra Højmosen til Krogsager efter principperne. Glidende overgang 

vil kun være på Krogsager. 

Ulla gennemgik et brev fra Lyng kirke – Martin, Ulla og Lisa tager kontakt til kirken. 

Inge fortalte, at en vikarstilling vil blive slået op på Krogsager (pædagogstilling) – der 

er samtaler den 12.12. 2019 

 

 

8. Evt. 

  Intet  

 

 

 

 

 

 

Martin Olesen Ulla Rasmussen 

Skolebestyrelsesformand Distriktsskoleleder 


